

舊金山榮光靈糧堂

Glorious Light Christian Church

加入成為分堂：2004年6月

地點 Location： San Francisco, CA

主任牧師 Senior Pastor：

黃瑞坤牧師 Rev. Charlie Huang

網址：www.glorious-light.net

簡要介紹：

「榮光靈糧堂」位於舊金山日落區，以建立榮耀的教會為異象，要使福音能傳遍舊金山，在舊金山看見神復興的作為，經歷神豐富的應許。該堂由黃瑞坤牧師夫婦帶領，黃牧師原是矽谷軟體工程師，因為在馬太福音9:36中見到神的憐憫心腸而感動他們，使他們夫婦放下一切為主擺上。經歷聖靈更新，接受裝備，神帶領黃瑞坤牧師夫婦走上事奉的道路。2004年，劉彤牧師差派他們前往三藩市舊金山榮光靈糧堂牧會，目前教會事工包括主日崇拜、主日學、細胞小組、訓練課程、琴與爐，禱告會，並參與宣教事工。雖然舊金山是一塊福音的硬土，也是同性戀氾濫之地，但黃牧師夫婦默默耕耘，希望帶給這黑暗中一束光芒，願帶領更多人們認識這世界所需要的真光 - 主

耶穌基督，在大家庭的溫馨中享受神的醫治和愛與靈命的成長。願他們在舊金山能看見神復興的作為，經歷神豐富的應許，願神使用引導該堂成為舊金山地區的祝福，為主多結果子。

Brief Introduction:

Glorious Light Christian Church is located in San Francisco's Sunset district. Their vision is to build a glorious church for God so the gospel can be spread throughout San Francisco, so people can see the revival of God in San Francisco and experience God's rich promises. The church is led by Pastor Charlie Huang and his wife. Pastor Huang was originally a software engineer in Silicon Valley. Because of Matthew 9:36, God's heart of compassion moved them to lay down everything to serve the Lord. After being renewed by the Holy Spirit and equipped in theology and pastoral counseling, God led Rev. Huang and his wife to serve as full time pastors. In 2004, Rev. Tong sent them to the Glorious Light Christian Church in San Francisco. Their current ministries include Sunday service, Sunday school, cell groups, various training courses, Harp & Bowl prayer, prayer meetings, and they also participate in mission ministry. Although San Francisco is a hard land for the gospel and is the place where

homosexuality is rampant, yet Pastor Huang and his wife worked faithfully to serve the people in San Francisco, hoping to bring the light into the darkness, by leading more people to know the true light of the world- the Lord Jesus Christ, and help people to enjoy God's healing and love and experience the spiritual growth. May they witness the revival of God in San Francisco, and experience God ' richness, and may God continue to guide them to bless San Francisco communities and all their ministries be fruitful and prosper for the Lord.

代禱事項：

1. 請為舊金山榮光靈糧堂禱告，願神帶領教會，一同與主連結，進入水深之處，成為轉化社區的器皿，對舊金山地區帶來正面的影響力。
2. 目前教會主日崇拜和各項事工在Zoom網上進行，人數比以前還多一些。求聖靈挑旺弟兄姊妹火熱的心，一同來領受神的醫治和愛，並求主帶領更多弟兄姐妹及慕道朋友參加。
3. 請為黃牧師禱告，願神賜給他智慧能力，帶領弟兄姐妹同心建造神榮耀的教會。並請為失喪的靈魂禱告，求神給教會愛靈魂的心，

願意付代價傳福音，將神的愛和赦罪的恩典傳給許多人。

Prayer Items:

1. Please pray for San Francisco Bread of Glory Church, may God lead the church to connect with the Lord together, enter the deep waters, become a vessel to transform the community, and bring positive influence to the San Francisco area.
2. At present, the church's Sunday worship and various ministries are carried out online on Zoom, and the number of people is larger than before. Pray for the Holy Spirit to stir up the fervent hearts of brothers and sisters to come together to receive God's healing and love, and ask the Lord to lead more brothers, sisters and catechumens to participate.
3. Please pray for Pastor Huang, and may God grant him wisdom and ability to lead brothers and sisters to build God's glorious church together. And please pray for the lost souls, ask God to give the church a heart of love for souls, willing to pay the price to preach the gospel, and to spread God's love and forgiveness of sins to many people.